

# 會務報告 Announcements 01-02-2022

1. 本主日是聖餐主日，請弟兄姐妹們預備心，藉著守聖餐來記念主。

This Sunday is Communion Sunday. Please prepare your heart in remembrance of the Lord by observing Communion.

2. 由於近期新冠疫情加劇，長執同工會決定暫緩重啟實體聚會直到5/1/2022。主日崇拜聚會將繼續在Zoom上行。

Because of the rapid spread of COVID virus recently, the Elder and Deacon Board has decided to postpone resuming in-person Sunday service until May 1, 2022. We will continue our Sunday services via Zoom.

3. 本週二 1月4日晚上7點有長執同工會。請各位長執同工預備參加。

There will be an ED Board meeting this Tuesday (1/4) at 7:00pm. Elders and deacons, please prepare to attend the meeting.

# 會務報告 Announcements 01-02-2022

4. 本週 "2-1-1讀經計劃"：從2022年1月中旬開始，我們將查考約翰一書等五本書卷；背誦經文是阿摩司書 9:11 "到那日，我必建立大衛倒塌的帳幕，堵住其中的破口，把那破壞的建立起來，重新修造，像古時一樣，" 每日閱讀經文是那鴻書 3章和彌迦書 1-4章。大家可以在教會的網站上收聽每日的靈修聚會錄音 <https://marylandgospelchurch.org/zh-hant/晨早靈修分享/>。

This week's 2-1-1 Bible Reading Plan: We are going to study 1 John and other 4 books starting from mid January 2022. Bible memory verse is Amos 9:11 "In that day I will restore David's fallen tent. I will repair its broken places, restore its ruins, and build it as it used to be," Daily Bible reading: Nahum 3 and Micah 1-4. You can listen to the daily devotion meeting recording in the church website <https://marylandgospelchurch.org/morning-devotion/>.